Modalverben

können (μπορώ)
ich kann
du kannst

er,sie,es kann
wir können

ihr könnt

sie,Sie können
Beispiel:              Ich kann sehr gut schwimmen.
1. Το βοηθητικό ρήμα „können“ κλίνεται στο σωστό πρόσωπο και μπαίνει στη 2η θέση της πρότασης 
2. το άλλο ρήμα μπαίνει στο τέλος της πρότασης σε απαρέμφατο. (δηλαδή, χωρίς να κλιθεί)
müssen (πρέπει)
ich muss
du musst

er,sie,es muss
wir müssen

ihr müsst

sie, Sie müssen
Beispiel:    Du musst die Hausaufgaben machen.
1. Το βοηθητικό ρήμα „müssen“ κλίνεται στο σωστό πρόσωπο και μπαίνει στη 2η θέση της πρότασης 
2. το άλλο ρήμα μπαίνει στο τέλος της πρότασης σε απαρέμφατο. (δηλαδή, χωρίς να κλιθεί)
dürfen (μου επιτρέπεται)
ich darf
du darfst

er,sie,es darf
wir dürfen

ihr dürft

sie, Sie dürfen
Beispiel:  Er darf jeden Tag Eis essen.
1. Το βοηθητικό ρήμα „dürfen“ κλίνεται στο σωστό πρόσωπο και μπαίνει στη 2η θέση της πρότασης 
2. το άλλο ρήμα μπαίνει στο τέλος της πρότασης σε απαρέμφατο. (δηλαδή, χωρίς να κλιθεί)
